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در کمیسیون گمرک، حمل و نقل و لجستیک اتاق تبریز بررسی شد؛

مشکلات مالیاتی شرکتهای حمل و نقل بین المللی آذربایجانشرقی

نخستین جلسه کمیسیون گمرک، حمل و نقل و لجستیک اتاق تبریز با حضور رئیس کمیسیون گمرک، حمل و نقل و

لجستیک و هیئت مدیره شرکتهای حمل و نقل بین المللی استان با هدف بررسی مسائل و چالشهای مالیاتی حوزه

حمل و نقل در سال 1403برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، رئیس کمیسیون حمل و نقل و لجستیک اتاق تبریز در این نشست با اشاره به مشکلات متعدد فعالان این صنف از قبیل صف انتظار در

مبادی ورودی و خروجی، مشکلات متعدد در مرزها و در گمرکات و... گفت: مباحث مالیاتی یکی از دغدغه های اساسی فعالان این حوزه به شمار می رود.

وی گفت: دریافت حق کمیسیون نامتعارف از شرکت های حمل و نقل هزینه های سنگین دفاتر مالیاتی و اخذ مبالغ جداگانه از بابت کارنه تیر و cmr، حاشیه سود شرکت های

حمل و نقل بین المللی را تا حد زیادی کاهش داده است.

فتاح زاده با بیان این مطلب خواستار اعمال تعرفه متناسب در رابطه با اخذ مالیات از شرکت ها شد و گفت: بخش عمده ای از هزینه های دریافتی بابت کرایه حمل و نقل، متعلق

به رانندگان است، اما متاسفانه هنگام اخذ مالیات این مبلغ، برای شرکت ها لحاظ می شود.

سید ضیاء رضوی؛ دبیر کمیسیون گمرک، حمل و نقل و لجستیک توضیحاتی در خصوص عملکرد سال 1402 کمیسیون ارائه و مشارکت حداکثری اعضاء در جلسات را به جهت

تعیین اولویت ها و برنامه ریزی خواستار شد.

رضوی، ایجاد رویه واحد در شرکت های حمل و نقل بین المللی را از جمله موضوعات مهم و تاثیرگذار در حمل و نقل ذکر کرد و افزود: رقابت سالم صنفی از مهمترین مولفه های

رشد بوده و در این راستا اتاق تبریز آماده است جلسات محوری در این خصوص برگزار کند، تا ضمن ارج نهادن به فعالان این حوزه، شاهد رشد چشمگیرصنعت حمل و نقل در

استان باشیم.

دبیر کمیسیون مهمترین رسالت اتاق تبریز در برگزاری جلسات کمیسیون را حل مشکلات فعالان گمرک و حمل و نقل عنوان کرد و گفت: خوشبختانه در سال گذشته پرونده های

مالیاتی شرکت های حمل و نقل بین المللی طبق نظر بخش خصوصی که در جلسه کمیسیون عنوان شده بود، بررسی و صورت گرفت.

در ادامه این جلسه نمایندگان شرکت های حمل و نقل، با نقد فرایند اخذ مالیات از مجموعه های خود، خواستار تعیین مالیات بر اساس میزان سود واقعی شده و مقرر شد بررسی

موضوع در جلسه آتی با نمایندگان سازمان امور مالیاتی برگزار شود.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.tzccim.ir/News/4736/

